
Krajevna skupnost Žabja vas
Šentjernejska cesta 10
8000 Novo mesto

Novo mesto, 20.6.2023

Zadeva:

Zapisnik 3. redne seje Sveta KS Žabja vas, z dne 20.6.2023, v prostorih KS Žabja vas.

Prisotni: Marta Medle, Matija Šega, Emil Pureber, Alenka Šercelj in Robert France

Odsotni: Neja Luzar, Andreja Kastelic

Dnevni red:

1. Pregled in dopolnitve programa za obdobje 2023 - 2026
2. Prijava projekta ali projektov na sofinanciranje s strani MO NM
3. Obeležje donatorjem obnove Doma krajanov
4. Olimpijada KS
5. Evidenca reševanja težav krajanov
6. Razno

Ad1: Pregled in dopolnitve programa za obdobje 2023 - 2026

Šli smo skozi predlagan program, ki smo ga dopolnili z nekaj točkami. Šega dopolnjen
program posreduje vsem članom, ki ga po ponovnem pregledu potrdijo. Ko bo program
večinsko potrjen se sprejme tudi uradno in objavi na spletni strani KS.

Ad2: Prijava projekta ali projektov na sofinanciranje s strani MO NM

OPCIJA 1: Stopnišče in mansarda doma KS - dokončna ureditev. Soglasno smo se
dogovorili, da se s pomočjo stroke poišče najboljša rešitev - obstaja namreč več idej
ureditve. Idejno zasnovo pripravi Matevž Šega in jo predstavi na eni od naslednjih sej. Glede
na predlagano rešitev se bomo nato odločali o projektu, izbiri ponudb in prijavi na
sofinanciranje.

OPCIJA 2: Obnova, preplastitev ali popravki uničenih asvaltnih površin na ulicah. Ker
nimamo podatka, če se to lahko umesti v program sofinanciranja, se o tem vpraša
odgovorne na občini, ter na podlagi odgovora sprejemamo nadaljne odločitve.



Ad3: Obeležje donatorjem obnove Doma krajanov

Šega pridobi informacijo od Roberta Sotlerja o vseh donatorjih. Izdelava kovinske
table-obeležj se prepusti podjetju Reklamni center Janez Bobič s.p., ki se je že ponudilo, da
kot donacijo izdela omenjeno obeležje. Podrobnosti glede izgleda table se dogovori z
Bobičem, ko imamo seznam vseh, ki so bili finančno udeleženi pri objektu.

Predvidoma bi tablo uradno razgrnili septembra, ko bi ob odkritju obeležja praznovali tudi
krajevni praznik - točen dan še dogovorimo.

Ad4: Olimpijada KS

Soglasno smo sprejeli, da se KS Žabja vas udeleži Olimpijade KS. Prvega sestanka se bo
udeležila Neja Luzar, ki bo na naslednji seji poročala o dogovoru in ostalih organizacijsko
tehničnih zadevah.

Do nadaljnjega je naša naloga, da o olimpijadi širimo informacijo naprej in že pričnemo s
sestavljanjem “okostja” ekipe nastopajočih - športnikov, ki bodo na igrah zastopali našo KS.
V prihodnje informacijo razširimo preko FB, oglasne table in letakov.

Ad5: Evidenca reševanja težav krajanov

Zčenjamo z beleženjem težav in pripomb krajanov, ter s sistematičnem reševanjem in
evidentiranjem korakov reševanja težav. V KS imamo namreč kar nekaj problemov, ki se
vlečejo že desetletja ali vsaj več let in je takšno sistematično reševanje nujno.

Evidenca je tako lahko v pomoč tudi kasnejšim voditeljem KS, ki s posameznim problemom
niso seznanjeni, pa se bodo lahko s pomočjo te evidence o vsakem problemu podrobneje
seznanili in ga reševali naprej.

Evidenca (dopisi, sestanki, klici, rešitve…) bo dostopna na Driveu in tiskana verzija v
prostorih KS.

Ad6: Razno

- prenova oglasnih tabel: soglasno se strinjamo, da table po 11 letih uporabe,
potrebujejo osvežitev - menjava lesene plošče - poiščemo izvajalca, ki je ploščo
pripravljen zamenjat

- košnja okoli hiše: Šega pokosi okolico v tem tednu. Za naprej poiščemo trajno
rešitev.

- ulični sestanki: predvidoma smo dogovorili datum 22.7. ob 9 uri. Vrstijo se kratki, 15
minutni sestanki na vsaki od 12 ulic v naši KS. O sestanku se objavi kratka
informacija z zemljevidom lokacij sestanokov. Na sestanku se na kratko predstavi
program KS, poziva ljudi na Olimpijado ter da sogovorniki z nami delijo svoje težave
in nasploh problematiko ulic. Na sestanku se izbere tudi predstavnika ulice, ki bo v
imenu vseh sosedov redno poročal o težavah v ulici.



- novoletna okrasitev: nadaljujemo v stilu žabic, predvidoma na prometnih
vpadnicah. Za oblikovanje okvirjev na katerega se napeljejo lučke, se prosi
sodelovanje ŠC Novo mesto.

- smetnjaki “žabe”: ideja je, da če se po KS postavlja smetnjake, da so v obliki žabic

Zapisal: Matija Šega, predsednik Sveta KS Žabja vas

Novo mesto, 4.7.2023

Zadeva: Dopolnitev 3. seje sveta KS

Ad2: Prijava projekta ali projektov na sofinanciranje s strani MO NM
Na občini sem govoril z odgovornimi glede naše ideje o sofinanciranju preplastitve cestišč.

Na kratko, preplastitve celotnega cestišča niso smiselne, saj KS razpolaga s premajhnim
kapitalom, da bi lahko preplastili resnejšo kvadraturo cestišča.

So pa smiselni popravki najbolj uničenih predelov. Dogovoril sem se z Igorjem Tomažinom,
da se dobiva jutri, v sredo 5.7.2023 ob 16 uri pri domu KS in pregledamo cestišče. Če ima
še kdo čas, vabljen, da se udeleži ogleda. Sicer vas prosim, da mi kar na ta mail javite
lokacije, ki jih srečujete in so najbolj potrebne popravkov.

Na ogledu bomo določili okvirno kvadraturo najbolj uničenih delov cestišča. Tukaj je možno
iti v sofinanciranje popravkov na cestišču po KS, do skupne vrednosti 40.000 eur
(sofinanciranje 30%/70%) že v letošnjem letu. Glede na obseg popravkov, bomo ocenili
koliko površine lahko uredimo letos, ostalo uredimo v naslednjih letih.

Glede na ocenjeno kvadraturo, nujnost popravkov, se bomo odločali o smiselnosti in obnovi
posameznih delov.

Ad3: Obeležje donatorjem obnove Doma krajanov

Robi mi v naslednjih dnevih pošlje seznam donatorjev in lahko gremo v izvedbo table.

Ad4: Olimpijada KS
Nejin zapisnik s sestanka prilagam v priponko.

S strani organizatorja smo tudi že prejeli pravila in prijavnico. Datum dogodka še ni potrjen,
saj se v istem terminu odvijajo Igre prijateljstva v organizaciji Zavoda NM in so posledično
zasedene vse dvorane. O točnem terminu nas tako še obvestijo.



Prilagam prijavnico, da si lahko ogledate discipline na tekmovanju in mogoče že kakšne
znance uvrstite v posamezne ekipe. Predvidoma ob koncu tedna bom informacijo o tem tudi
objavil na Facebook in spletno stran, da tudi uradno pričnemo s formiranjem ekip.

Ad6: Razno
Ulični sestanki
Dogovorili smo datum 22.7. ob 9 uri. Vrstijo se kratki, 20 minutni sestanki na vsaki od ulic v
naši KS. Prosil bi, da preverite in mi sporočite, tisti ki imate čas in bi lahko bili na sestankih
tudi aktivno prisotni.

Prenova oglasnih tabel
Govoril sem s sosedom Dušanom Luzarjem, ki dela z lesom. Bo te dni pogledal table in
pripravil vse potrebno za njihovo menjavo. Strošek investicije v material pokrijem osebno.

Zapisal: Matija Šega, predsednik Sveta KS Žabja vas


